



**PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced
/ PONS Advanced English -> German Dictionary
(English Edition)**



Download



Online Lesen

[Click here](#) if your download doesn't start automatically

PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition)

PONS GmbH

PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) PONS GmbH

 [Download PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PO ...pdf](#)

 [Online lesen PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / ...pdf](#)

Downloaden und kostenlos lesen PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) PONS GmbH

Format: Kindle eBook

Kurzbeschreibung

Mit über 173,000 Stichwörtern und idiomatischen Redewendungen kann das PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced als Standardwörterbuch und Lesebegleiter von Kindle eReadern genutzt werden.

Unbekannte Englische Wörter können während des Lesens sofort übersetzt werden, oder man öffnet das Wörterbuch in der "Bibliothek" und sucht das gewünschte Wort direkt.

KOMPATIBILITÄT

- Kompatibel mit Kindle Oasis, Kindle Voyage, Kindle Paperwhite, Kindle, Kindle Fire mit Fire OS 4+, Kindle Keyboard, Kindle Touch, Kindle DX, Kindle für Android (version 4.0+), und Kindle für iPad/iPhone (version 4.0+).
- Standardwörterbucheinstellungen werden nicht unterstützt auf Kindle für Mac, Kindle für PC, oder Kindle Fire 1. und 2. Generation.

INHALT

- Detaillierte Bedeutungen von englischen Wörtern und Redewendungen
- Mehr als 21,000 Beispielsätze
- Ausführliche Darstellung von flektierten Formen (zum Beispiel suche "looked", und es erscheint "look").
- Bietet unterschiedliche Verbformen auf dem Kindle Paperwhite an (zum Beispiel suche "found out" zeigt "find out")
- Zahlreiche Adverbialbestimmungen zu Adjektiven (zum Beispiel suche "enchantingly" zeigt "enchanting").
- Lautsprache
- Kulturelle Erläuterungen zu englischsprachigen Ländern

Anmerkung: das Wörterbuch übersetzt ausschliesslich aus dem Englischen ins Deutsche, da alle Kindle Wörterbücher auf eine Übersetzungsrichtung hin festgelegt sind. Es empfiehlt sich daher den Begleitband PONS Wörterbuch Deutsch -> Englisch Advanced zu erwerben.

Offering around 173,000 headwords and phrases, the PONS Advanced English -> German Dictionary is designed as a default dictionary and reading companion for your Kindle e-reader. Select unfamiliar English words while reading and get quick translations, or open the dictionary from your library to look for a word directly.

COMPATIBILITY

- Fully compatible with Kindle Oasis, Kindle Voyage, Kindle Paperwhite, Kindle, Kindle Fire with Fire OS 4.0+, Kindle Keyboard, Kindle Touch, Kindle DX, Kindle for Android (version 4.0+), and Kindle for iPad/iPhone (version 4.0+).
- Default dictionary feature is not supported on Kindle Fire 1st/2nd generation, Kindle for Mac, or Kindle for PC.

FEATURES

- Detailed meanings of English words and phrases
- Over 21,000 example sentences
- Extensive coverage of English inflected forms (for example, selecting "looked" finds "look")
- Look up phrasal verb forms on Kindle Paperwhite (for example, selecting "found out" finds "find out")

- Numerous adverbs linked to adjective entries (for example, selecting "enchantly" finds "enchanting")
- Phonetic transcriptions
- Informative cultural notes on English-speaking countries

Note that this dictionary translates from English to German only. As all Kindle dictionaries are limited to a single direction, if you wish to look up German words please purchase the companion volume PONS Advanced German->English Dictionary. Kurzbeschreibung

Mit über 173,000 Stichwörtern und idiomatischen Redewendungen kann das PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced als Standardwörterbuch und Lesebegleiter von Kindle eReadern genutzt werden.

Unbekannte Englische Wörter können während des Lesens sofort übersetzt werden, oder man öffnet das Wörterbuch in der "Bibliothek" und sucht das gewünschte Wort direkt.

KOMPATIBILITÄT

- Kompatibel mit Kindle Oasis, Kindle Voyage, Kindle Paperwhite, Kindle, Kindle Fire mit Fire OS 4+, Kindle Keyboard, Kindle Touch, Kindle DX, Kindle für Android (version 4.0+), und Kindle für iPad/iPhone (version 4.0+).
- Standardwörterbucheinstellungen werden nicht unterstützt auf Kindle für Mac, Kindle für PC, oder Kindle Fire 1. und 2. Generation.

INHALT

- Detaillierte Bedeutungen von englischen Wörtern und Redewendungen
- Mehr als 21,000 Beispielsätze
- Ausführliche Darstellung von flektierten Formen (zum Beispiel suche "looked", und es erscheint "look").
- Bietet unterschiedliche Verbformen auf dem Kindle Paperwhite an (zum Beispiel suche "found out" zeigt "find out")
- Zahlreiche Adverbialbestimmungen zu Adjektiven (zum Beispiel suche "enchantly" zeigt "enchanting").
- Lautsprache
- Kulturelle Erläuterungen zu englischsprachigen Ländern

Anmerkung: das Wörterbuch übersetzt ausschliesslich aus dem Englischen ins Deutsche, da alle Kindle Wörterbücher auf eine Übersetzungsrichtung hin festgelegt sind. Es empfiehlt sich daher den Begleitband PONS Wörterbuch Deutsch -> Englisch Advanced zu erwerben.

Offering around 173,000 headwords and phrases, the PONS Advanced English -> German Dictionary is designed as a default dictionary and reading companion for your Kindle e-reader. Select unfamiliar English words while reading and get quick translations, or open the dictionary from your library to look for a word directly.

COMPATIBILITY

- Fully compatible with Kindle Oasis, Kindle Voyage, Kindle Paperwhite, Kindle, Kindle Fire with Fire OS 4.0+, Kindle Keyboard, Kindle Touch, Kindle DX, Kindle for Android (version 4.0+), and Kindle for iPad/iPhone (version 4.0+).
- Default dictionary feature is not supported on Kindle Fire 1st/2nd generation, Kindle for Mac, or Kindle for PC.

FEATURES

- Detailed meanings of English words and phrases
- Over 21,000 example sentences

- Extensive coverage of English inflected forms (for example, selecting "looked" finds "look")
- Look up phrasal verb forms on Kindle Paperwhite (for example, selecting "found out" finds "find out")
- Numerous adverbs linked to adjective entries (for example, selecting "enchantingly" finds "enchanting")
- Phonetic transcriptions
- Informative cultural notes on English-speaking countries

Note that this dictionary translates from English to German only. As all Kindle dictionaries are limited to a single direction, if you wish to look up German words please purchase the companion volume PONS Advanced German->English Dictionary.

Download and Read Online PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) PONS GmbH #Q8NRA1O6CPI

Lesen Sie PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH für online ebook PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH Kostenlose PDF d0wnl0ad, Hörbücher, Bücher zu lesen, gute Bücher zu lesen, billige Bücher, gute Bücher, Online-Bücher, Bücher online, Buchbesprechungen epub, Bücher lesen online, Bücher online zu lesen, Online-Bibliothek, greatbooks zu lesen, PDF Beste Bücher zu lesen, Top-Bücher zu lesen PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH Bücher online zu lesen. Online PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH ebook PDF herunterladen PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH Doc PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH Mobipocket PONS Wörterbuch Englisch -> Deutsch Advanced / PONS Advanced English -> German Dictionary (English Edition) von PONS GmbH EPub